



SmallRig

Shoulder Strap Stabilizer Manual

稳定器肩带操作指引

Installation / 安装指引

1. Attach the tripod to the bottom of SmallRig Shoulder Strap Stabilizer with a wrench. Compatible with DJI RS 3, RS 3 Pro, and RS 2 stabilizers.

1. 将稳定器三脚架取下，将底座用扳手安装在稳定器底部，可以兼容的稳定器有DJI RS 3、RS 3 Pro、RS 2三款稳定器。



2. Install the sling handle of the stabilizer. Compatible with DJI original sling handles, SmallRig 3028 series, 3919 and 3950 (requires installation of 1/4"-20 to 3/8"-16 braces) or the sling handle with 1/4"-20 positioning holes top belt.

2. 安装稳定器提壶手柄，可以兼容的提壶手柄包括大疆原装提壶手柄，SmallRig 3028系列，3919和3950（需要安装1/4"-20转3/8"-16牙套）或者顶部带有1/4"-20定位孔的提壶手柄。



3. Install the shoulder strap ends into both the stabilizer and the sling handle. Note that there is a QD Socket adapter mounted on the bottom of the stabilizer.

3. 将肩带装入稳定器和提壶手柄两端，注意有QD母座的一端装在稳定器底部。





4. Adjust the length of the shoulder strap. Put the shoulder strap across the body over your right shoulder, just like with a shoulder bag, open the tripod at the bottom of the stabilizer. Now you are ready to shoot.

4. 调整肩带长度，像单肩包一样，将肩带斜挎与右肩，打开稳定器底部三脚架，就可以解轻松实现拍摄。



Control the length of the shoulder strap by adjusting the position of the handle.

可以通过调节拉手位置，来控制肩带长短。



Operating Instructions / 使用指引

► Stays stable even hand-free / 长久站立





► Easy to carry / 携带



- ▶ Take head-up shots (mind your shooting posture and don't bulge your belly) / 平视拍摄



- ▶ Single QD socket connection / 单孔连接拍摄



► Easy low-angle shooting / 低角度拍摄



EC	REP
----	-----

Sea&Mew Accounting Ltd,
Electric Avenue Vision 25, London, Enfield EN3 7GD,
Billy Han, info@seamew.net

UK	REP
----	-----

GAJMOSA CONSULTORIA, SOCIEDAD LIMITADA,
CASTELLANA 9144, 28046 Madrid,
Jorge Wilson, compliance.gajmosa@outlook.com



Manufacturer: Shenzhen Leqi Innovation Co., Ltd.

制造商: 深圳市乐其创新股份有限公司

Add: Rooms 103, 501 and 601, Building 5, Fenghe Industrial Park, Nos. 1301-50 Guangguang Road,
Longhua District, Shenzhen, Guangdong, China.

地址: 中国广东省深圳市龙华区观澜街道新澜社区观光路1301-50号丰和工业园厂房5栋103、501、601

Consignor: Shenzhen LC Co., Ltd.

委托商: 深圳市乐长科技有限公司

Add: Rooms 602, Building 5, Fenghe Industrial Park, No. 1301-50 Guangguang Road, Xinlan Community,
Guanlan Street, Longhua District, Shenzhen, Guangdong, China.

地址: 中国广东省深圳市龙华区观澜街道新澜社区观光路1301-50号丰和工业园厂房5栋602

WE ARE HERE FOR YOU
服务与支持

ETICHETTATURA AMBIENTALE
ENVIRONMENTAL LABELING

RoHS



FR

**LE TRI
+ FACILE**



Boîte 1

Papier 5



Séparez les éléments avant de trier

LQ-B190-18

Made in China | 中国制造

执行标准: GB/T 26572-2011